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Dragi prijatelju, 

kako sam ved jučer javio ošiljka je stiglal a danakoba TvoJa 

pisma od 17.1 a jedno bez ctaturna.Košiae ču odmah vratit1 skupgs ambala-

Žom samo čekam na Tvoje dispozicije(adresu).Gruber mi se javi6\1.z RS i 

pišelda je bio skupa s Tobom u Zgb.Kako ispravno predvidjaš,neide sve 

uvijek takol kako se Želi.Iznedada razni hitni poalov1 itd.Obzirom na 

Tvoje programe amatram,da bi možda Dilo uajzgodnije doči početkom III. 

112.J.13er su krajem o.mj. praznicil pa se 3 dana uopde ne radi,onda je 

barem kod nas velika studen,pa se u magazinima teško radi,eko kaniš 

patinirati odlijeve.No mi amo se zajednički dogovorili,da ih baraff zasada 

ne postavimo u ono predvorje prud galeriju.Tamo stanuju ljudi a dJeCPm, 
koja baš nisu jako disciplinlrana.Onda je to zagravo još uvijek "javna 
kuča" s ogromnim prometom partajapjer ima još gore ureda.Poznavajudi 

sklonost naš1h 13udi za "šaranjenodlijevi 6e vremenom biti našarani kao 

i Ptkica Kerempuh na zagrebačkoj tržnici,oanosno kao naše novo pofarba-

ne fasade.A to konačno nije svrtia tih umjetnina.Možda če se nači aran-

Zmaps Radničkim domom u velikoj dvorani ili pak u velikoj iii maloj 

sali.No to čolo viditi naredn1h danalkada se konačno dobije uvid u ela-

borat a vezi s adaptacijoa Doma koju provodi i finansira CK SKJ u 3gdu. 

čekauo dolazak drugova iz Beogradal pa demo onda imati jasna sliku.Ja 

sutra sluŽbeno idem u Vinkoveel pa ču se u KK SKB interesiratiIkako te 

stvari stoje.Stoga bi predloziol da se zasada skulpture čuvaju kod nas 
3er je to najsigurnije.Možda 6e se ipak nači neki novci za odlijev. 

Janeš mi se sviaja,no tespota smatram pri1J.čno nabavauola togje mišljenje 

i Crlenjak.Ponavijalda treoa čekati na beogradske drugove. 

Odmah sutra nakon povratka iz V.javit da Ti što sam tauo saznao. 

Kako sau Ti javiolboria se sa uredjunjem ga1erijskih prostorija.Danas 
če biti gotove kuke,satra ili preksutra du ih uzidati.Onda sam dobio 

pristanak škole učenika u privredi,da naučnici l koji su u zadnjoj gOdini, 

a moleri su,mogu 2 ili 3 pp namjesto u nastavi raditi u galeriji.Samo 
treba još suglasnost aprave poduzečapčiji je direktor neprestatio na 
motorulpa juri po Slavottiji i Srijamul a ovdje ga skoro n1 aama.To je 

upravo grozno.Privatni sektor oorta trebao je još biti toleriran dvde.-
tri god.jer sada on posvema otpadal a državni namože sve na vrijeme po-
svršavati.Kako de to biti kada se per tempo počae izgradjivati stambeni 
prostor 196o.g. ?? 

Vitrine su jako dobro doš1e.Dat du ih oamah arediti. 

Evo,upravo ulaze u mazej pretatavnici NO iz Virovitice cijela 
ekskurzija,da vide muzej pa zagrebački književnivi koji danao drža ov-
dje predavanjel pame več zovt na-polje. S.p.i r. Tvoj oadni 


